

# ACHIEVE

Amway



Founders Double Diamond  
& Double Diamond

**WONG MEE SAN  
& KEE KOK JOO**

Nusajaya

KUANG HONG ENG

# Realise All Your Dreams With Amway



**M**ee San was a teacher while Kok Joo was a legal practitioner who worked hard in their respective careers. When Mee San started her Amway business in 2006, none of her uplines lived in her city.

She did not allow that to deter her as she knew she needed to learn the ropes of the trade before she could reap the rewards. After all, continuous learning is the key to success.

However, instead of supporting her, Kok Joo opposed her decision to be an ABO due to his ignorance about the business. Over time though, the sharp-witted and loving Mee San influenced him with her positive energy.

After attending a rally where he developed a better understanding of Amway, Kok Joo decided to team up with her. After about a year building their Amway business on a part-time basis, they qualified as Founders Platinum in 2007 and was invited for their first Amway Leadership Seminar.

In 2012, Mee San and Kok Joo qualified as Diamonds, followed by Executive Diamonds in 2015. From 2007 to 2023, they were invited by Amway to travel to over 29 cities around the world which has created a lifetime worth of sweet memories!

Besides realising their dreams one after another, they found the right balance between spending time on their business and with their family. They travelled overseas with their parents every year and were able to spend more time with their 4 children.

They continued to grow their business by helping other aspiring and committed business partners in their organisation to realise their dreams and improve their lives. In 2018, they successfully qualified as Founders Executive Diamonds. During the pandemic, they continued to lead their teams and became GAR Double Diamonds in 2020, and qualified as GAR Founders Double Diamond in 2022.

Kok Joo & Mee San said, "Amway is a business which embodies amazing values. Once you truly understand this business, you will develop a deep emotional connection that will drive you to share the opportunity with the people around you. Many people work for decades in their careers without being able to realise their dreams, but with Amway, as long as you put in the effort in the first few years, you can enjoy decades worth of financial freedom, extraordinary lifestyle and financial security for generations to come!"

They concluded, "The best thing you can give your team is a good example. The best thing you can give your parents is glory. We are on our way to achieving our Founders' Council goals. See you at the top!"

“Continuous learning is the key to success.”





## 透过安利实现您所有的梦想

“在2006年开始建立安利事业之前，Mee San是一名老师，Kok Joo则是一名执业律师。他们都在各自的领域努力打拼。当Mee San要开始建立安利事业时却面对没有上线在身边的困境，身为保荐人的姐姐和所有的上线翡翠和钻石都不在新山。但是Mee San并没有退缩，反而主动寻找开会的场所，因为他知道“钱是内行人赚的”。只有透过不断的学习才能让自己成为内行人，最终达成成功。”

在从事安利事业的过程中面对许许多多的挑战，尤其是身边最大的反对党出现了，那就是Kok Joo。Kok Joo对安利的无知导致了偏见和误解。

但是充满正能量的Mee San用智慧和爱慢慢地把Kok Joo从反对到深入了解安利事业的美好价值和无限潜能，总于在一次大型会议后，Kok Joo下定决心要与Mee San一起携手共创他们的安利事业。

经过一年多用业余的时间发展安利事业，Kok Joo和Mee San在2007年合格创办人白金，开始了安利环游世界之旅，从此每年获邀参加费用全免的五星级旅游享受，从2007年开始到2023年，他们已经通过安利畅游了超过29个城市和国家，所有旅游的过程，安利都是用贵宾方式来招待，令人留下毕生难忘的美好回忆！

在2012年成为钻石和2015达至执行钻石后，当时间和金钱都平衡了，Mee San和Kok Joo可以有能力每年携带父母去国外旅游，可以花更多有质量的时间陪伴和教育4个孩子，很多梦想都在一一实现。

Kok Joo和Mee San并没有停下追求更大梦想的脚步，他们继续协助更多有梦想和愿意付出努力的伙伴们去实现梦想和改善生活，在2018年，他们完成了创办人执行钻石；在疫情爆发的这3年中，他们一样没有停下脚步，继续带领团队，在2020年完成了GAR双钻石，更在2022年更上一层楼，成为安利的GAR创办人双钻石！

安利事业的价值真的太迷人了，它可让我们赚到钱的同时赚到陪伴家人的宝贵时间，而且又是一门助人的事业。当你真正了解这门生意，它会给你带来感动，也因为这份感动，你才会时时刻刻想把它分享给周遭的朋友。很多的工作，你努力几十年所得到的回报都未必能实现你的人生梦想，但安利事业只需要你认真努力几年，它给你的回报是几十年的财务自由和精彩人生，还有世世代代的保障！

Kok Joo 和 Mee San说：“给团队最好的是榜样；给父母最好的是荣耀，我们会朝着创办人理事会的目标迈进，我们在高峰见！”



“只有透过不断的学习才能让自己成为内行人，最终达致成功。”





# Realisasikan Semua Impian Anda Bersama Amway

**S**ebelum ini Mee San adalah seorang guru manakala Kok Joo adalah seorang pengamal undang-undang yang bekerja keras dalam kerjaya masing-masing. Apabila Mee San memulakan perniagaan Amway pada 2006, tiada seorang pun ABO atasannya tinggal di bandar yang sama.

Mee San tidak membiarkan hal ini menghalangnya kerana dia sedar bahawa dia perlu mempelajari selok-belok perniagaan sebelum dapat meraih hasilnya. Lagipun, pembelajaran berterusan adalah kunci kejayaan.

Namun, daripada menyokongnya, Kok Joo menentang keputusannya untuk menjadi ABO kerana kejahilannya tentang perniagaan tersebut. Lama-kelamaan, Mee San yang bijak dan penyayang berjaya mempengaruhi Kok Joo dengan tenaga positifnya.

Selepas menghadiri rali dan memperoleh pemahaman yang lebih baik tentang Amway, Kok Joo mengambil keputusan untuk bekerjasama dengan Mee San. Setelah kira-kira setahun membangunkan perniagaan Amway secara sambilan, mereka melayakkan diri sebagai Platinum Pengasas pada 2007 dan dijemput untuk menghadiri Seminar Kepimpinan Amway mereka yang pertama.



Pada 2012, Mee San dan Kok Joo melayakkan diri sebagai Intan, diikuti dengan Intan Eksekutif pada 2015. Dari 2007 ke 2023, mereka telah dijemput oleh Amway untuk mengembara ke lebih daripada 29 bandar di seluruh dunia yang telah mencipta kenangan manis seumur hidup!

Selain merealisasikan impian mereka satu demi satu, mereka menemui keseimbangan yang tepat antara meluangkan masa untuk perniagaan dan bersama keluarga. Mereka melancong ke luar negara bersama ibu bapa mereka setiap tahun dan dapat meluangkan lebih banyak masa bersama 4 orang anak mereka.

Mereka terus mengembangkan perniagaan mereka dengan membantu rakan perniagaan lain yang bercita-cita tinggi dan komited dalam organisasi mereka untuk merealisasikan impian dan menambah baik kehidupan mereka. Pada 2018, mereka berjaya melayakkan diri sebagai Intan Eksekutif Pengasas. Semasa pandemik, mereka terus memimpin kumpulan mereka dan menjadi Dua Intan GAR pada 2020 dan melayakkan diri sebagai Dua Intan Pengasas GAR pada 2022.

“Pembelajaran berterusan adalah kunci kejayaan.”

Kok Joo & Mee San berkata, “Amway ialah perniagaan yang mendukung nilai-nilai yang menakjubkan. Apabila anda benar-benar memahami perniagaan ini, anda akan dapat membangunkan hubungan emosi yang mendalam, yang akan mendorong anda untuk berkongsi peluang dengan orang di sekeliling anda. Ramai orang bekerja selama beberapa dekad dalam kerjaya mereka tanpa dapat merealisasikan impian mereka tetapi dengan Amway, selagi anda berusaha dalam beberapa tahun yang pertama, anda akan dapat menikmati kebebasan kewangan, gaya hidup yang luar biasa dan jaminan kewangan untuk generasi yang akan datang berdekad lamanya!”

Mereka merumuskan, “Perkara terbaik yang anda boleh berikan kepada pasukan anda adalah contoh yang baik. Perkara terbaik yang anda boleh berikan kepada ibu bapa adalah kemulian. Kami sedang dalam perjalanan untuk mencapai matlamat Majlis Pengasas kami. Jumpa anda di puncak jaya!”





© Copyright 2024 Amway (Malaysia) Sdn. Bhd. 197501000529 (22062-P)  
AJL93010. All rights reserved.